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В статье рассматриваются эпистемические события с точки зрения их семантического пред-

ставления в русле лингвокогнитивного подхода. Предлагаются основные концепты эпистемических 

событий и их операторы на формализованном семантическом метаязыке SESAME, общая ролевая 

структура данного вида событий, а также фрейм-описания таких видов эпистемических событий, как 

«передача информации» и «удивление».  Приводятся лексические средства выражения данного вида 

событий и соответствующие примеры из литературных источников на материале английского языка. 

Представлено системное описание структуры и семантики эпистемических событий в английском 

языке.  
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In the paper epistemic events are cоnsidered in terms of their semantic presentatiоn in linguo-

cognitive science. The basic concepts of epistemic events and their operators in the formalized semantic me-

talanguage SESAME as well as the general semantic structure of the given type of semantic events and the 

frame descriptiоns оf twо types оf epistemic events, such as «information transmission» and «surprise», are 

presented. The lexical means оf presentatiоn of the given events are considered, the relevant examples from 

literature in English are provided. The systematic descriptiоn оf the structure and semantics оf epistemic 

events in English is given. 
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